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Készült:  Sikondai Településrészi Önkormányzat 2018. november 20-i üléséről 

 

 

Jelen vannak: a mellékelt jelenléti ív szerint 

 

 

Schalpha Anett, a részönkormányzat elnöke köszöntötte a megjelent részönkormányzati 

tagokat. Megállapította, hogy a részönkormányzat határozatképes.  

Ismertette a napirendi pontokat: 

 

1. Buszmegállóról szavazás 

2. Egyebek 

 

 

 

1. napirendi pont: Buszmegállóról szavazás 

 

Schalpha Anett elmondta, a jelenlévő részönkormányzati tagok részére, hogy az ülés lényege 

a mai napon egy szavazás lefolytatása a buszmegállóra szánt pénz átutalásával kapcsolatban a 

városgondnokság részére, a felújítás költségeinek fedezésére. A megjelentek ezt tudomásul 

vették és Schalpha Anett levezényelte a szavazást. A megjelent tagok egyhangúlag igennel 

szavaztak. A részönkormányzat elnöke felkérte a jegyzőkönyvvezetőt a kivonat elkészítésére 

és arra, hogy a Pénzügyi Iroda számára azt haladéktalanul továbbítsa. 

Wágnerné Purt Gordána azonban egy jelzéssel élt, amelyben elmondta, szerinte a 

buszmegálló alapterülete kevés. Schalpha Anett felelt az észrevételre és elmondta, hogy 

sajnos a részönkormányzatnak nem áll rendelkezésére nagyobb összeg melyből egy nagyobb 

alapterületű buszmegálló felhúzását lehetne finanszírozni.  

 

3. napirendi pont: Egyebek  

Schalpha Anett az előző ülésen elmondta többen felkeresték a kukatárolók kiépítése ügyében, 

és ha az összes tárolóról megkapja a pontos anyag igényeket a városgondnokság kifogja 

szállítani egy fordulóval az anyagot. A megjelenteket most arról tájékoztatta, hogy sajnos még 

nem érkezett meg hozzá a pontos igény, így további intézkedést nem tud tenni az ügy 

érdekében. 

 



Schalpha Anett megkérdezte van-e egyéb téma, hozzászólás, vélemény. Tekintettel arra, hogy 

ilyen jellegű felvetés nem hangzott el, megköszönte a jelenlévők véleményét. 

 

 

 

k.m.f. 

 

 

 

 Schalpha Anett Ulmer Afrodite 
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